



ANTRIEB
BOOKING

ABRISS ANDREJ
PRESS KIT



ANTRIEB
BOOKING

ABRISS ANDREJ BIOGRAPHY



Deutsch :

Abriss steht für die totale Zerstörung und ebenso ist sein Musikgeschmack.

Der 22- Jährige hat im April 2021 mit dem Mixen angefangen, unterstützt vom Kollektiv Pfandidos Berlin, mit denen er auf den ersten Raves auflegte.

Mittlerweile hat er es in einigen bekannten Clubs in Berlin und Umgebung auf die Bühne geschafft.

Darunter

Kulturhaus Kili , Der weiße Hase , Bunker Rostock ,Suicide Club (mit einer eigenen Club-Reihe namens ENERGETICS) , H13 , M-BIA , A7

Oder anderen großen Events wie der

Fuck-Parade

Und dem Zug der Liebe.

Seine musikalischen Wurzeln reichen weit zurück zu early Hardstyle und Hardcore, die er auch relativ deutlich in seinem Techno einfließen lässt.

Auch vor anderen Genres macht er keinen halt und spielt ebenso

House (@housedurchsuchung)

oder Hardcore.

Der Sound lässt sich als Metallisch, Treibend und emotional beschreiben.

LINKS:

SOUNDCLOUD

<https://on.soundcloud.com/pFdDj>

FACEBOOK:

<http://www.facebook.com/abrissandrej>

INSTAGRAM

<http://www.instagram.com/abrissandrej>

RESIDENT ADVISOR

<https://ra.co/dj/abrissandrej>



ANTRIEB
BOOKING

ABRISS ANDREJ BIOGRAPHY



English :

Abriss Andrej stands for total destruction and so is his taste in music.

The 22-year-old started mixing in April 2021, supported by the collective Pfandidos Berlin, with whom he played at the first raves. Meanwhile, he has made it to the stage in some well-known clubs in Berlin and the surrounding area.

Among them

Kulturhaus Kili , Der Weiße Hase , Bunker Rostock ,Suicide Club (with its own club series called ENERGETICS) , H13 , M-BIA , A7

Or other big events like the

Fuck Parade

And the train of love.

His musical roots go way back to early hardstyle and hardcore, which he also incorporates relatively clearly into his techno.

He doesn't stop at other genres either and plays as well

House (@housedurchsuchung)

or hardcore.

The sound can be described as metallic, driving and emotional.

LINKS:

SOUNDCLOUD

<https://on.soundcloud.com/pFdDj>

FACEBOOK:

<http://www.facebook.com/abrissandrej>

INSTAGRAM

<http://www.instagram.com/abrissandrej>

RESIDENT ADVISOR

<https://ra.co/dj/abrissandrej>